
Protokół Nr XXXIII/16
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 29 grudnia 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  10:30  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXXIII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) określenia wzorów formularzy, dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych do
wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego;
2) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku;
3) zmiany Uchwały XXI/137/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie udzielenia
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;
4) uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXI/196/16 z dnia 24.11.2016 r. w sprawie „Rocznego programu
współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3
ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017”;
5) zawierania porozumień pomiędzy Gminą Ścinawa a innymi jednostkami samorządu terytorialnego,
dotyczących zasad prowadzenia grup międzyszkolnych lub punktów katechetycznych nauczania religii
innych niż kościoła rzymskokatolickiego;
6) zgłoszenia Radnego Rady Miejskiej do składu osobowego Powiatowej Rady Zatrudnienia.
5.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXX z dnia 31 października 2016 r;
2) Nr XXXI z dnia 24 listopada 2016 r;
3) Nr XXXII z dnia 5 grudnia 2016 r;
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3   Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła  zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch



projektów w sprawie: 1) zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025;
2)  zmiany Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej  w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r.  o udzieleniu
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła nowy porządek obrad.

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025;
2) określenia wzorów formularzy, dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych do
wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego;
3)  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2016  rok  uchwalonego  uchwałą  Rady  Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku;
4)  zmiany Uchwały  nr  XXI/137/16  Rady  Miejskiej  w Ścinawie  z  dnia  25  maja  2016  r.  w sprawie
udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;
5) zmiany Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej  w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r.  o udzieleniu
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;
6) Uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXI/196/16 z dnia 24.11.2016r. w sprawie „Rocznego programu
współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi art.3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017”;
7) zawierania porozumień pomiędzy Gminą Ścinawa a innymi jednostkami samorządu terytorialnego,
dotyczących zasad prowadzenia grup międzyszkolnych lub punktów katechetycznych nauczania  religii
innych niż kościoła rzymskokatolickiego;
8) zgłoszenia Radnego Rady Miejskiej do składu osobowego Powiatowej Rady Rynku Pracy.
5.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXX z dnia 31 października 2016 r.;
2) Nr XXXI z dnia 24 listopada 2016 r.;
3) Nr XXXII z dnia 5 grudnia 2016 r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1. zmiany Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025.

Zastępca Kierownika Referatu  Referatu Inwestycji i Rozwoju Pani Anna Głowacz przedstawiła projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zmiany
Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Ścinawa na lata 2015-2025.



Ad.4.2. określenia wzorów formularzy, dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych
do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego;

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Pani Grażyna Duszak przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie określenia
wzorów formularzy, dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych do
wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.

Ad.4.3.  zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku;

Kierownik Referatu Finansów i Budżetu Pani Agnieszka Paszkiewicz przedstawiła projekt uchwały wraz
autopoprawką.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały wraz autopoprawką.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku.

Ad. 4.4. zmiany Uchwały nr XXI/137/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie
udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego;

Zastępca Kierownika Referatu  Referatu Inwestycji i Rozwoju Pani Anna Głowacz przedstawiła projekt
uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  zmiany
Uchwały nr  XXI/137/16 Rady Miejskiej  w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r.  w sprawie
udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Ad. 4.5. zmiany Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r. o udzieleniu



pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Zastępca Kierownika Referatu  Referatu Inwestycji i Rozwoju Pani Anna Głowacz przedstawiła projekt
uchwały.

Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  zmiany
Uchwały nr XXI/135/16 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 25 maja 2016 r. o udzieleniu
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego.

Ad.  4.6.  Uchwała  zmieniająca  uchwałę  nr  XXXI/196/16  z  dnia  24.11.2016r.  w  sprawie  „Rocznego
programu współpracy Gminy Ścinawa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi
art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017”;

Specjalista ds. administracyjnych Klaudia Stachów przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie  Uchwały
zmieniającej uchwałę nr XXXI/196/16 z dnia 24.11.2016r. w sprawie „Rocznego programu
współpracy  Gminy  Ścinawa  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na
rok 2017”.

Ad.  4.7.  zawierania  porozumień  pomiędzy  Gminą  Ścinawa  a  innymi  jednostkami  samorządu
terytorialnego,  dotyczących  zasad prowadzenia grup międzyszkolnych  lub punktów katechetycznych
nauczania religii innych niż kościoła rzymskokatolickiego.

Kierownik Referatu Oświaty Pani Grażyna Matkowska-Rudomino przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały.  

I. Chrystyna:
Ponieważ było bardzo dużo wątpliwości co do tego projektu uchwały i w związku z tym prosiłabym
radcę prawnego o rozwianie naszych wątpliwości.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Marek Szopa:
Jeżeli  dzisiaj  podejmiemy tą uchwałę to będzie  ona obejmowała wszystkie religie  oprócz  rzymsko-
katolickiej i jeżeli ktoś wystąpi z wnioskiem o dofinansowanie dzieci np.: nauki religii islamskiej to rada
nie będzie musiała podejmować następnej uchwały ?



Radca Prawny Pan T. Kulesza:
Po tej uchwale Burmistrz będzie podejmował decyzje w kwestii podpisania zgodny na nauczanie innych
religii.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Marek Szopa:
Czyli ta uchwała upoważnia Burmistrza do podpisywania porozumień z wyznawcami wszystkich religii.

Radca Prawny Pan T. Kulesza:
Tak, i nie tylko z gminą wiejską Lubin.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W tym przypadku  jeżeli  chodzi  o  wniosek  to  dotyczy  to  porozumienia,  które  za  chwilę  będziemy
zawierać z gminą Lubin.

M. Ratajczak:
Na konkretny wniosek.

I. Chrystyna:
I na zasadach określonych w tym projekcie uchwały ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Tak na zasadach określonych w tym projekcie ale również na zasadach określonych w porozumieniu. Co
do kwot to oczywiście zgodnie z projektem uchwały, które określone są w uzasadnieniu.

Przewodniczący Rady Miejskiej  pan Marek Szopa:
Czy  kolejne  porozumienia  będą  wymagały  tego  aby  Burmistrz  zwracał  się  ponownie  do  radnych
w związku z podpisaniem porozumienia ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie,  nie będzie to konieczne ponieważ ta uchwała daje mi uprawnienia do tego abym podpisywał
porozumienia.

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie zawierania
porozumień pomiędzy  Gminą Ścinawa a  innymi  jednostkami  samorządu terytorialnego,
dotyczących  zasad  prowadzenia  grup  międzyszkolnych  lub  punktów  katechetycznych
nauczania religii innych niż kościoła rzymskokatolickiego.

Ad. 4.8. zgłoszenia Radnego Rady Miejskiej do składu osobowego Powiatowej Rady Rynku Pracy.

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, poinformował zebranych, iż należy podjąć uchwałę gdyż
skończyła się kadencja Radnej M. Żogalskiej, która do tej pory była powołana do  składu osobowego
Powiatowej Rady Rynku Pracy.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o zgłoszenie członków do komisji skrutacyjnej.

Na członków komisji skrutacyjnej zgłoszono:
Radną Anna Podbucka – wyraziła zgodę
Radną Irena Chrystyna – wyraziła zgodę
Radną Agnieszka Parzyńska – wyraziła zgodę

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek formalny o 5 minut przerwy. 

 Pani M. Ratajczak wyszła o 14:40 wróciła 14:48



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0„wstrzymało się” -0) przyjęła wniosek formalny o 5 minut
przerwy. 

O godz. 14:58 wznowiono obrady sesji. 

Proszę Państwa ten projekt uchwały dlatego jest na dzisiejszej sesji  ponieważ kończy się kadencja
obecnego Radnego Rady Miejskiej,  który wchodzi w skład  osobowy Powiatowej Rady Rynku Pracy.
Dwie kadencje tą funkcję pełniła Radna Monika Żogalska rozmawiałem z Panią M. Żogalską i wstępnie
wyraża zgodę na kontynuowanie tej funkcji i moja propozycja jest taka aby nadal działała jako nasz
przedstawiciel chyba, że ktoś z Państwa jest innego zdania to proszę o zgłoszenie kandydatury.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0„wstrzymało się” -0) przyjęła propozycję kandydatury Pani
Moniki Żogalskiej.

Rozdano karty do głosowania. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Radna I. Chrystyna przedstawiła
sposób głosowania. Zebrano do urny karty z oddanymi głosami. 

Komisja skrutacyjna policzyła głosy i sporządziła protokół, który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu. Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej Radna Pani I.  Chrystyna odczytała protokół  Komisji
Skrutacyjnej.

W wyniku głosowania głosowało 15 radnych, oddano 15 kart do głosowania w tym 15 kart
ważnych.  Oddano 14 głosów na radną M. Żogalską, jedna osoba wstrzymała się.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu  podjęła
uchwałę w sprawie zgłoszenia Radnego Rady Miejskiej do składu osobowego Powiatowej
Rady Rynku Pracy.

Ad. 5.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XXX z dnia 31 października 2016 r.;
2) Nr XXXI z dnia 24 listopada 2016 r.;
3) Nr XXXII z dnia 5 grudnia 2016 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu. Brak uwag. Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXX z dnia 31
października 2016 r.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXXI z dnia 24
listopada 2016 r.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) przyjęła protokół Nr XXXII z dnia 5
grudnia 2016 r.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

M. Ratajczak:
1) Na jakim etapie są rozmowy z firmą Tauron, dotyczące kosztów zużycia energii  elektrycznej  na
terenie miasta i gminy ?
2) Wracając do tematu stanu naszych dworców kolejowych w Ścinawie i Chełmku Wołowskim proszę
o ponowienie wniosku w sprawie odnowienia. Można również wzorem innych miast przenieść siedzibę



Komisariatu Policji do obiektu dworca kolejowego.

Ad.1. Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jak wiecie Państwo umowa, która była zawierana w 2013 roku wygasła w grudniu 2015 r. W lutym
2015  r.  były  prowadzone  rozmowy o  stawce,  która  była  jedną  z  najwyższych  na  Dolnym Śląsku.
W  2015  r.  razem  z  miastem  Lubin  mieliśmy  spotkanie  samorządów  na  którym  rozmawialiśmy
o stawkach i byliśmy w grupie inicjatywnej żeby rozmawiać nieindywidualnie każda gmina z Tauronem
tylko grupowo wtedy może argumenty dotarłby ponieważ różnice były drastyczne. Przykładem była
Środa Śląska, która płaciła za jeden punkt świetlny 5 zł, a u nas było 30 zł, 29 zł miasto Lubin na te
koszty składa się amortyzacja, podatek od nieruchomości i usługa ewentualnej wymiany żarówki z tak
zwanym serwisem. My sugerowaliśmy stawkę 9,50 zł. Majątek jaki posiada Tauron na naszym terenie
jeżeli chodzi o lampy to jest ich około 1200 sztuk, 1146 lamp jest własnością firmy Tauron i ta ilość
lamp wyceniona jest w ich księgach rachunkowych na 2 500 000 złotych bonów. My widząc stan
infrastruktury oświetleniowej,  podważamy w negocjacjach wartość tego majątku ponieważ niektóre
lampy są bardzo, bardzo stare i dlatego cały czas prowadzone są negocjacje i upieramy się przy stawce
9,50, gdyż Tauron nie jest w stanie uzasadnić kosztów, które składają się na stawkę 15 zł netto a 18,45
brutto. Pozostałe gminy, które były w tej grupie zadowoliły się taką stawką, która i tak wydawała się
dla  ich  samorządów  korzystna,  ale  nie  żądały  do  końca  uzasadnienia  tych  kosztów  a  my  dalej
próbujemy uzyskać odpowiedź co składa się na tą stawkę za jeden punkt świetlny. Dostaliśmy ostatnio
informację co składa się na tę kwotę, czyli amortyzacja na poziomie 9,50, około 4 zł to podatek od
nieruchomości i 2 zł serwis oświetlenia. W kontekście oświetlenia świątecznego na które Tauron nie
wyraził zgody, gdzie nie było konfliktu co do stawki za jeden punkt i co rok płaciliśmy. Nie wyrazili
zgody na powieszenie ozdób świątecznych z  uwagi  na zaistniałą  sytuację,  my oceniamy to  w taki
sposób,  iż  chcieli  nas  przyprzeć  do  muru.  Rozmowa  po  tym  zamieszaniu  w  sprawie  oświetlenia
świątecznego spowodowała kolejne spotkanie  i  ma być  kolejna propozycja dotycząca  stawki.  Będą
wysyłani  ich  rzeczoznawcy,  którzy  będą  szacować  wartość  tego  majątku,  która  według  nas  jest
zawyżona. Jeżeli uda się to zniwelować to automatycznie amortyzacja będzie mniejsza ale muszą to
ocenić poprzez swoich rzeczoznawców, ekspertów i wtedy ponownie będziemy rozmawiać o stawce. Do
10 stycznia mamy się spotkać a do 15, takie były deklaracje, że oszacują wartość tego majątku i nadal
będą prowadzone rozmowy. Liczymy, iż  dojdziemy do kompromisu i  podpiszemy umowę na serwis
oświetlenia ulicznego. Problemy z Tauronem skłaniają nas do inwestowania we własne oświetlenie tak
jak w Parszowicach, Zaborowie i Chełmku Wołowskim. Lampy te opatrzone są w Logo Gminy Ścinawy
i my robimy odpis amortyzacyjny i my również będziemy zajmować się serwisem zlecając to firmie,
która zrobi to taniej w ramach zapytania ofertowego lub przetargu. Inną sprawą jest płacenie za prąd,
ponieważ  jesteśmy  w  grupie  zakupowej,  więc  kupujemy  z  innymi  samorządami  i  jeżeli  jest
organizowany  przetarg  to  na  bardzo  duże  zapotrzebowanie  na  energię  oszacowane  na  podstawie
ubiegłych lat i zużycia w ubiegłych latach. Wtedy prowadzi negocjacje miasto Lubin, a my jesteśmy
jako jeden z kilku samorządów na Dolnym Śląsku,są również samorządy z dawnego Zielonogórskiego,
które są razem z nami w grupie zakupowej i kupujemy prąd dużą grupą. To spowodowało w pierwszym
roku,  kiedy  przystąpiliśmy  do  takich  działań  spadek  ceny  jednostkowej   za  prąd  o  20%.  Także
kupowanie dużą grupą jest bardziej opłacalne ale to co innego niż dysponowanie lampami oświetlenia
ulicznego. Ponieważ mamy dwie spółki Tauron Energia i Tauron dystrybucja, która jest właścicielem
lamp i sieci elektrycznej.

D. Pawłoszyńska:
Czy wioska też może kupować grupą ?

Ad.2. Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
W związku z tym oświetleniem świątecznym zaczepiają mnie mieszkańcy i mówią, że to dlatego nie było
ozdób bo nie płacimy za prąd. To jest oczywiście nie prawdą, my za ten serwis płacimy 9,50 to nie jest
tak, że gmina nie płaci nic, płacimy pomimo iż nie mamy umowy.  

Ad.2. Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W poprzednim okresie programowania była możliwość finansowania w ramach rewitalizacji dworców



i wtedy wiele samorządów przejęło dworce od PKP , skorzystało z pieniędzy unijnych i zrewitalizowało
te dworce. Brzeg Dolny korzystał z pieniędzy unijnych związanych z rewitalizacją, podobnie Wołów tylko
jeszcze nie zrealizował  zadania.  My na razie nie przejmujemy dworców. Wiemy,że ta linia ma być
modernizowana pod kontem przyśpieszenia ruchu pociągów czyli  trakcje kolejowe i wnioskowaliśmy
o  to  żeby  ujęli  w  planach  perony  i  dworce  w  naszej  gminie.  Zadeklarowaliśmy  nawet,  że  jeżeli
zmodernizują dworzec w Ścinawie to my jesteśmy skłonni przejąć go na potrzeby gminy Ścinawa.

D. Pawłoszyńska:
1) Czy firma Tauron płaci gminie za to, że słupy stoją na gruntach gminnych, z gruntów prywatnych
również korzystają i też jest to nie uregulowane ?
2) Przy okazji rozmowy o drogach chciałabym spytać czy na drogi gruntowe jest dana gwarancja prac,
ponieważ droga w Dziesławiu jest z powrotem do naprawy i może dałoby radę wcześniej zacząć te
naprawy.

Ad.1. Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie, ponieważ mają te sprawy nie uregulowane. Nie mają też ustanowionych służebności. Dlatego nasz
upór  w związku z  negocjacją o stawkę,  ponieważ nie są w stanie udokumentować kosztów,  które
składają się na ich proponowaną stawkę za serwis.

Ad. 2. 
Naprawę  drogi  gruntowej  trzeba  odtwarzać  co  jakiś  czas,  dlatego  po  zimie  zlecane  są  te  prace
ponownie.  W przypadku dróg gruntowych nie możemy żądać gwarancji,  ponieważ żadna firma nie
wystartuje w przetargu. Postaramy się wcześniej może uda się zacząć w kwietniu.

I. Chrystyna:
Panie Burmistrzu chciałam podziękować w imieniu mieszkańców Chełmka Wołowskiego za nową drogę,
ale przy okazji tej drogi miały być naprawy drogi w Tymowej, kiedy one się odbędą.
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie rozliczyliśmy się do końca jeszcze z tego zadania. Firma która realizowała to zadanie dała ofertę na
to i zrealizowała dodatkowe zadanie związane z naprawą drogi do Grzybowa. Być może za chwilę będą
realizowane naprawy związane z drogą w Tymowej. 

Ad. 7. Wolne wnioski.

M. Ratajczak:
Chciałabym uściślić informację w sprawie chodnika od krzyżówki do PKP, ponieważ mam wątpliwości co
do tego remontu, gdyż dotyczy on chyba fragmentu od krzyżówki w stronę ulicy Batorego a nie PKP.
Proszę również o informację w jakim terminie będzie to realizowane. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Cały  projekt  obejmuje  również  tamten  fragment.  Jak  wiecie  Państwo rewitalizacja  zieleni  miejskiej
planowana jest do realizacji przez trzy lata. Zaczynamy realizację od przyszłego roku czyli od 2017 r
przez  te  trzy  lata  będziemy realizować szeroko zakrojone działania związane z  rewitalizacją  zieleni
miejskiej i także ten ciąg o którym Pani wnioskowała. W 2017 roku będzie realizowane w okolicach CTiK
i 2018 fragment o którym Pani mówi.

Ad.8. Zapytania sołtysów

Brak zapytań.

Ad. 9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.

Ad.10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.

Brak uwag.



Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta i Gminy Ścinawa na wszystkie zapytania i interpelacje na które nie udzielono odpowiedzi zostaną
udzielone na piśmie.

Ad.   12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
Chciałbym  przekazać,  iż  dostaliśmy  zaproszenie  na  uroczystą  Noworoczną  mszę  świętą
samorządowców, która odbędzie się dnia 9 stycznia 2017 r. o godzinie 12:00 w Archikatedrze Św. Jana
Chrzciciela we Wrocławiu na Ostrowie Tumskim.
Do Rady Miejskiej w Ścinawie wpłynęło pismo w sprawie uwag do projektu zmian miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa dotyczące działki ewidencyjnej 543/4 w Zaborowie.
Mieszkańcy  Zaborowa  wnoszą  o  nie  dokonywanie  zmian  w  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego wcześniej wymienionej działki w uzasadnieniu piszą, że przekształcenie działki pozwoli
na uruchomienie hodowli brojlerów kurzych na co my się stanowczo nie zgadzamy, protestujemy, nie
dopuszczamy.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 15:35
zamknęła obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji 2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  
                                                                                                    Obradom przewodniczyła:  
                                                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej
Protokołowała: Klaudia Stachów                                          
                                                                                                                 Marek Szopa      

          


